
Ordførers hjørne – september 2024  
Gode Hemsedøler! 

Sommeren som aldri kom, eller i beste fall varte et par uker i mai.  

Det gikk fra vår Ɵl høst veldig fort i år. For min del har det passa bra, siden ferien har gåƩ Ɵl rydding av trær på 
tomta vår for bygging. 13 grader og duskregn er helt ok arbeidsvær. 
Det er noe med skogsarbeid med motorsag og øks som er godt for både kropp og sjel. Fysisk utsliƩ hver 
kveld, god søvn og Ɵd Ɵl noen tanker som drukner i travle hverdager på jobb. 

Høsten er en spennende og vikƟg Ɵd i kommuna. BudsjeƩ og økonomiplan ikke minst. Balansen mellom 
utvikling for å møte folketallsvekst uten å få en for høy gjeldsgrad er en uƞordring. Barnehager er øverst på 
lista og vi må komme i gang raskt. 

I forrige budsjeƩ saƩe vi av midler Ɵl å jobbe akƟvt med besøksforvaltning. Hanne Lykkja, en svært 
kompetent ressurs, er ansaƩ i en toårig sƟlling for å drive denne prosessen sammen med oss.  
Hvor tåler natur og dyreliv ferdsel, og hvor gjør den ikke?  
Hvor oppstår det konflikter mellom reiseliv/turisme og fastboende, landbruk, beitedyr og vilt?  
Kan vi lede ferdsel Ɵl området som tåler det og er ƟlreƩelagt for det? 

DeƩe er vikƟge avklaringer Hemsedal må gjøre med dagens trafikk og ikke minst om det skal være forsvarlig å 
utvikle oss videre. DeƩe vil dere alle bli involvert i eƩer hvert. 

Hemsedal har, som jeg Ɵdligere har skrevet om, en helt unik ƟltrekningskraŌ på ƟlflyƩere. Det skal vi være 
stolte av. Folk vil hit på besøk, og folk ønsker en livssƟlsendring og velger å flyƩe hit. Vi har flere igangsaƩe 
boligprosjekter i privat regi som vil dekke store deler av eƩerspørselen, men noen huller i Ɵlbudet må vi ta tak 
i selv. Boligprisene i Hemsedal er høyere enn i mange kommuner rundt oss. Det er bra. Det blir en investering 
som øker i verdi. Mange andre steder er boligen du har bygget for 5 millioner, verdt 3.5 når du seƩer 
nøkkelen i døra. Det blir et tapsprosjekt og færre tør å ta den risikoen. 

De som rammes spesielt av høye boligpriser er førstegangsetablerere. De kommer seg ikke inn på 
boligmarkedet. Her må vi finne smarte «leie Ɵl eie løsninger» eller få Ɵl offentlig og private samarbeid. Det 
jobber vi med. 

Tilflyƫng fordrer hovedsakelig tre Ɵng. Bolig, barnehager/skoler og arbeid. Vi har mange gründere i bygda 
som starter for seg selv og skaper sin egen arbeidsplass. Flere innen teknologi og digitale løsninger. En satsing 
på oppstart av tek-bedriŌer er god distriktspoliƟkk!  
Med den enorme satsinga på fiber i Hallingdal har vi alle muligheter Ɵl å Ɵlby et gründermiljø for 
oppstartsbedriŌer, populært kalt Startups, som forener det gode livet nær friƟdsakƟviteter og rask kontakt 
med omverden. Bo der du vil, ikke der du må. 

Skal Norge ha noe å leve av eƩer oljealderen, MÅ Norge satse på næringer for å møte det grønne skiŌet, 
digitalisering og kunsƟg intelligens. Mer og mer blir digitalt og da må også rammevilkår for denne typen tech-
Startups være på plass for å etablere seg og vokse i Norge og i distriktene. 
Slik er det ikke i dag. Mange gründere blir tvunget ut av landet i en Ɵdlig fase grunnet rammevilkår bl.a. på 
skaƩ. Her har alle ansvarlige poliƟkere en jobb å gjøre.  

Hemsedal har i løpet av sommeren fåƩ ny kommunedirektør. Bjarte Reve er i full gang og jeg må si med 
hånda på hjertet at jeg er glad og leƩa. Vi har fåƩ en ryddig, kunnskapsrik og engasjert kommunedirektør 
som brenner for Hemsedal. Hjertelig velkommen skal du være 

Fiskesesongen er på hell, sopp-, bær- og jaktsesongen er i gang. Det er allƟd en sesong for noe her i Hemsedal 
놴놲놵놶놷놳 

RikƟg god (lang) høst Ɵl dere alle! 

Hilsen 
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Ordfører 


